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Vragen van het lid Van Helvert (CDA) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over een nieuwe financiële strop bij Utrecht Centraal 
Station (ingezonden 15 september 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat er opnieuw een financiële strop 
dreigt bij Utrecht Centraal Station?1 

Vraag 2
Is het genoemde bedrag van 53 miljoen euro juist en is het bedrag gevali-
deerd? Zo ja, door wie en wanneer? 

Vraag 3
Hoe lang is deze overschrijding u al bekend, en waarom heeft u de Kamer 
bijvoorbeeld niet tijdens het Algemeen overleg ProRail van donderdag 
10 september 2015 hierover geïnformeerd? 

Vraag 4
Wat is de relatie en/of samenloop met het project Doorstroomstation Utrecht 
(DSSU)? 

Vraag 5
Wanneer heeft ProRail u expliciet en impliciet geïnformeerd over deze 
overschrijding? Wilt u daarbij aangeven wanneer (indien van toepassing) 
overschrijdingen gevalideerd zijn, wat het verschil is tussen de niet-
gevalideerde en de wel-gevalideerde bedragen en wat de oorzaak is van dat 
verschil? 

Vraag 6
Wat is de stand van zaken ten aanzien van de overige vermoedelijke 
overschrijdingen bij stationsprojecten (Breda, enzovoorts)? Kan een overzicht 
gegeven worden van alle expliciete en impliciete meldingen van ProRail aan 
u van de niet-gevalideerde en wel-gevalideerde overschrijdingen? 

1 De Telegraaf, 14 september 2015 (http://www.telegraaf.nl/binnenland/24489604/
__Financiele_strop_Utrecht_CS__.html)
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Vraag 7
Wilt u deze vragen spoedig doch uiterlijk 21 september beantwoorden?
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